

Resolutions Approved on 3rd September 2019

The Company would like to inform that the following resolution was approved by the Board of Directors on the 3rd September 2019, through circulation.

In exercise of the authority delegated by the AGM dated 24th March 2019, the Board of Directors are authorized to distribute interim cash dividend. The Board of Directors approved to pay, as per recommendation of the management interim cash dividend amounting to 5% of the paid up Capital of the Company (i.e. 5 Baizas per share) to the Shareholders registered with Muscat Clearing and Depository on 15th September 2019 (Record Date), be and is hereby unanimously approved.

For Al Ahlia Insurance Co. SAOG

Authorised Signatory

Muscat 3rd September 2019





القرارات الصادرة في إجتماع مجلس الإدارة المنعقد في 3 سبتمبر 2019م

تود الشركة أن تبلغ أن إجتماع مجلس إدارة الشركة قد انعقد في 3 سبتمبر 2019م وفي الاجتماع وافق أعضاء مجلس الإدارة على ما يلي:

وفقا للقرارات التي أتخذت في إجتماع الجمعية العمومية السنوية لشركة بتاريخ 24 مارس 2019م حول تفويض مجلس الإدارة لتحديد وتوزيع أرباح مرحلية نقدية للمساهمين فعلية ، توصي الإدارة بالدفع إلى المساهمين المسجلين في شركة مسقط للمقاصة والإيداع كما في 15 سبتمبر 2019 (تاريخ الحق) ، توزيع أرباح نقدية بواقع 5 ٪ من رأس المال المدفوع لشركة (5 بيسات للسهم الواحد).

لصالح شركة التأمين الأهلية شمع ع

المفوض بالتوقيع

مسقط

3 سبتمبر 2019م



